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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 29.04.2025  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý; Daniel Rosenbaum; Mgr. Jitka Charyparová; Bc. Svatopluk 

Chrastina; František Jobek; Bc. Jan Starka 

 

Omluven: Bc. Jan Hadraba 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta), Ing. Lea Enenkelová (vedoucí OŠKS) 

 

Program jednání: 

1) Zahájení 

2) Přivítání nového člena komise 

3) Projednání podaných individuálních dotací: 

a) projekt „Podpora mládežnického sportu ve Sportovním klubu Aerobic Oxygen Příbram v roce 2025“ 

b) projekt „ME veteránů v atletice – Madeira (Portugalsko)“ 

4) Dotační programy 2026 

5) Individuální dotace 2026 – doplnění podmínek z dotačních programů 

6) Informace k projektu „Na hřišti to žije“ 

7) Sportovec Příbramska 

8) Různé 

9) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 7 z 8 členů, komise je usnášeníschopná.  

 Předsedkyně přednesla program jednání doplněný o body: 

Projekt „ME veteránů v atletice – Madeira (Portugalsko)“ 

Sportovec Příbramska 

 

Hlasováno o výše uvedeném:  

PRO: 7  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 PROGRAM SCHVÁLEN 

 

ad2) Přivítání nového člena komise 

 Předsedkyně komise přivítala nového člena komise Bc. Jana Starku. 

 

ad3) Projednání podaných individuálních dotací: 

  

a) projekt „Podpora mládežnického sportu ve Sportovním klubu Aerobic Oxygen Příbram v roce 2025“ 

 Předsedkyně informuje členy komise, proč nebyla žádost podána v rámci programového dotačního řízení. 

Komise diskutuje o podané žádosti a výši navrhované podpory.  

  

Hlasováno od posledního návrhu 

 

Návrh č. 2 podpora ve výši 0,00 Kč 
Hlasováno o návrhu:  PRO: 1  PROTI: 6  ZDRŽEL: 0  NÁVRH NESCHVÁLEN 

 

Návrh č. 1 podpora ve výši 80.550,00 Kč (navržená podpora činí 80 % ze 100.688,00 Kč, což je částka, kterou 

by žadatel obdržel na základě výpočtu v rámci programového řízení v oblasti Činnost sportovních organizací 

2025) 

Hlasováno o návrhu:  PRO: 7  PROTI: 0  ZDRŽEL: 0  NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 Komise navrhuje radě města poskytnutou dotaci ve výši 80.550,00 Kč, a to z důvodu, že žádost v programových 
dotacích byla v pořádku připravena k podání, byla zadaná v systému pro podávání žádostí včetně všech příloh, 
ale z důvodu nedorozumění nedošlo k jejímu řádnému podání. 
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b) projekt „ME veteránů v atletice – Madeira (Portugalsko)“ 

 Komise diskutuje o podané žádosti a o výši navrhované podpory. 

  

Hlasováno od posledního návrhu  

 
 Návrh č. 2 podpora ve výši 20.000,00 Kč 

 Hlasováno o návrhu: PRO 2    PROTI: 2  ZDRŽEL: 3  NÁVRH NESCHVÁLEN 

 

 Návrh č. 1 podpora ve výši 5.000,00 Kč 

 Hlasováno o návrhu:  PRO: 7  PROTI: 0  ZDRŽEL: 0  NÁVRH SCHVÁLEN 

   

 Komise navrhuje radě města poskytnout dotaci ve výši 5.000,00 Kč. 

  

ad4) Dotační programy 2026 

 Předsedkyně komise k bodu jednání uvádí, že je třeba schválit dotační programy pro rok 2026. Vyzývá členy 

komise, aby si na příští jednání komise připravili návrhy na případné změny.  

 Diskuse o jednotlivých dotačních programech, nastavení podmínek čerpání a oprávněnosti žádat v jednotlivých 

programech. 

  

 

ad5) Individuální dotace 2026 – doplnění podmínek z dotačních programů 

 Na předchozích jednáních komise seznámila předsedkyně členy komise s úvahou o nastavení podmínek 

čerpání individuálních dotací.  

 

 Komise navrhuje radě města nastavit čerpání poskytnutých individuálních dotací pro rok 2026 za stejných 

podmínek odpovídajících čerpání v případě, že by individuální dotace byla podána jako programová.  

Podnět na radu podává z důvodu, aby byly pro příjemce všech dotací nastaveny stejné podmínky. Vzhledem 

k tomu, že jsou individuální dotace podávány napříč úřadem, navrhuje radě města jednání se všemi příslušnými 

odbory. 

 

ad6) Informace k projektu „Na hřišti to žije“ 

 Předsedkyně seznamuje členy komise se změnou projektu „Na hřišti to žije“ – realizace projektu spadá nově 

pod SZM Příbram. Jedná se o pilotní provoz. Do budoucna je snaha o zapojení více sportů, propojení napříč 

všemi věkovými kategoriemi.  

Předsedkyně zve na další termín konání akce dne 13.05.2025, která se bude na hřišti ZŠ Březové Hory pod 

názvem „Společně pohybem bez bariér“. 

  

 

ad7) Sportovec Příbramska 

 Předsedkyně vyvolává diskuzi o anketě Sportovec Příbramska. Diskuse o jednotlivých kategoriích, možnosti 

rozšířit kategorie o sportovce z individuálních sportů. Bude řešeno v rámci dalších jednáních komise. 

 

 

 

Termín dalšího jednání komise byl staven na 02.06.2025 od 17:00 

 

 

Dne 05.05.2025 

 

 

 

Zapsala: Markéta Benešová v. r. 

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 

 


